



## The K9 Kids Challenge

**A nation-wide physical activity movement to get kids and dogs active and raise funds for charity!**  
**Thank you for donating to the K9 Kids Challenge!**

Motivate Canada, the Canadian Federation of Humane Societies, and your dog thank you!

By allowing \_\_\_\_\_ to walk your dog, you're improving his/her and your dog's well-being while raising funds for Motivate Canada and the CFHS. Regular exercise makes for healthier, happier humans and dogs!

To donate on-line, visit

You can also make a general donation to the campaign via:

<https://www.canadahelps.org/en/charities/mc-motivate-canada/K9KidsChallenge/>.

Tax receipts will be issued for donations made on-line.

OR

To contribute by cheque/cash, please take 1 minute to add your name and address to your dog-walker's pledge form and return it to them. For more information, please visit [www.motivatecanada.com](http://www.motivatecanada.com).



---

## Le Défi jeunesse K9

**Un mouvement pour faire bouger les jeunes et les chiens, et amasser des fonds pour des organismes de bienfaisance!**

**Merci de votre don au Défi jeunesse K9!**



Motivate Canada, la Fédération des sociétés canadiennes d'assistance aux animaux et votre chien vous remercient!

En permettant à \_\_\_\_\_ de promener votre chien, vous améliorez son bien-être et celui de votre chien tout en amassant des fonds pour Motivate Canada et la FSCAA. L'exercice régulier permet aux humains et aux chiens d'être en meilleure santé!

Pour faire un don en ligne, visitez la page de  
ou faites un don général à la campagne au lien

[www.canadahelps.org/fr/organismesdebienfaisance/mc-motivate-canada/K9KidsChallenge/](http://www.canadahelps.org/fr/organismesdebienfaisance/mc-motivate-canada/K9KidsChallenge/)

Des reçus d'impôt seront remis pour les dons faits en ligne.

Ou encore, pour contribuer par chèque ou argent comptant, prenez une minute et ajoutez vos nom et adresse au formulaire de dons de votre promeneur de chien, et redonnez-lui. Pour renseignements, consultez le site [www.motivatecanada.com](http://www.motivatecanada.com).

